
 

 

 

Oranjewoud, 20 februari 2023 

 

 

Geachte heer Stegeman, beste Jeroen, 

 

Dank voor de presentatie en het beantwoorden van alle suggesties, aanvullingen en vragen op de 
bijeenkomst van Vorstelijk Oranjewoud op dinsdag 14 februari j.l.  Dit was een verhelderend verhaal 
maar er blijven nog wel wat vragen over. Hieronder hebben wij een reactiebrief gemaakt namens 
Plaatselijk Belang Oranjewoud. 

 

1. Er is een grote overlap met de vorming van de Dorpsvisie 2013, gaan we geen dingen dubbel 
doen die al gedaan zijn? 

2. Zaken als ‘toenemende druk’  ‘terughoudend zijn met nieuwe initiatieven’ rommelige borden 
en bewegwijzering’ stonden er 10 jaar geleden ook al in. 

3. Bij het onderzoek staat ‘onderzoek reikt tot de begrenzing bestemmingsplan beschermd 
Dorpsgezicht’ aangegeven,   maar in de Dorpsvisie van 2013 ging men breder (buiten de 
administratieve grenzen gaf men toen aan)  Wellicht is dat nu ook beter om het breder te 
trekken omdat er gesproken wordt over meerdere aanrijroutes en parkeerplaatsen, die 
liggen dan waarschijnlijk ook buiten de grenzen ( Mildam, Katlijk, de Knipe) Deze nieuwe 
aanrijroutes en/of parkeerplaatsen buiten het gebied stonden 10 jaar geleden trouwens ook 
al op de agenda rondom de dorpsvisie. 

4. Zonering spreekt ons heel erg aan, verspreiding publiek met verschillende behoeftes in 
verschillende zones. 

5. Wat ons betreft mag het rapport van Jorien Bouwknegt leidend worden voor de uitvoering 
van de toeristische  belevingsmix. 

 

 

Met vriendelijke groet,  

 

Jan Hylkema  

Voorzitter Plaatselijk Belang Oranjewoud 

 

 


